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BRM.0002.2.2021 

 

Protokół Nr XXIX/21 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 3 marca  2021 r. 

 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny 

tryb obradowania) 

W sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, sekretarz Dorota Kubiś, radca 

prawny oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

Poinformował zebranych, że obrady  Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne.  Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Na podstawie 

przepisów o ochronie danych osobowych  informuję, iż: Administratorem danych osobowych 

jest Urząd Miejski w Szydłowcu z siedzibą pl. Rynek Wielki 1, 26-500 Szydłowiec, 

reprezentowany przez Pana Artura Ludwa-Burmistrza Szydłowca; Administrator danych 

powołał Inspektora ochrony danych z którą można się skontaktować pod adresem 

e - mail:iod@szydlowiec.pl Państwa dane osobowe w postaci wizerunku oraz głosu są 

transmitowane  i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, których 

przetwarzanie odbywa się w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących na 

administratorze. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 20 ust. 1b. Ustawy 

z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz art. 6 ust. 1 lit. c) Rozporządzenia 2016/679 

RODO, co oznacza że przetwarzanie danych jest niezbędne do wypełnienia obowiązku 

prawnego ciążącego na administratorze. Nagrania są udostępniane na stronie podmiotowej UM, 

stronie BIP UM, YouTube. Odbiorcą Państwa danych osobowych mogą być podmioty 

uprawnione na podstawie obowiązujących przepisów prawa, podmioty, które zawarły umowę 

powierzenia przetwarzania danych z Administratorem zgodnie z art. 28 RODO oraz każde inne 

osoby, gdyż nagranie stanowi informację publiczną i są udostępniane pod w/w adresami 

internetowymi. Nagrania zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie 

z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane 

posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo 

wniesienia skargi do  organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, 

w przypadku gdy  uzna, że przetwarzanie danych narusza obowiązujące przepisy prawa 

z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewod. obrad poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.   

 

Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVII/20 z dnia 28 grudnia 2020 r.  

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2021-2034; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.; 

3) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021; 

4) określenia wymagań, jakie powinien spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego  Gminy 

Szydłowiec; 

5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec oraz zwolnienia z części opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady; 

6) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Rady 

Miejskiej w Szydłowcu  Nr XXIV/170/20 z dnia 27 października 2020 roku w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Szydłowiec; 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty w Szydłowcu. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9.  Zamknięcie obrad. 

 

Wniosek  

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś w imieniu Burmistrza Szydłowca złożyła wniosek 

o zmianę porządku obrad: 1) zmianę kolejności podejmowanych uchwał poprzez 

przeniesienie punktu 1 i 2 po dotychczasowym punkcie 6; 2) wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 5 podpunkt 8 podjęcia uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady 

Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień; 3) 

wprowadzenie po punkcie 6 punktu o treści „Przyjęcie sprawozdania z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu za 2020 rok”. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku w systemie elektronicznym - 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Porządek po zmianach 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVII/20 z dnia 28 grudnia 2020 r.  

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021; 

2) określenia wymagań, jakie powinien spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego  Gminy 

Szydłowiec; 

3) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec oraz zwolnienia z części opłaty 
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za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady; 

4) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Rady 

Miejskiej w Szydłowcu  Nr XXIV/170/20 z dnia 27 października 2020 roku w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Szydłowiec; 

5) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na 

lata 2021-2034; 

6) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.; 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty w Szydłowcu; 

8) wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów 

Sportowych, Nagród i Wyróżnień. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. 

11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu za 2020 rok” 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne. 

14.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 3.  

Przewod. obrad poinformował, że  protokół Nr XXVII/20 z dnia 28 grudnia 2020 r.  był 

wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym 

terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował 

przyjęcie go bez odczytania. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie elektronicznym - 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Szydłowca Artur Ludew przedstawiła informację 

z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 27 stycznia 

do 2 marca 2021 r.  

 

I. W okresie od 27 stycznia do 2 marca 2021 r. wydano 17 Zarządzeń, w tym: 

1. Zarządzenie nr 21/21 z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w 

planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2021. 

2. Zarządzenie nr 22/21 z 29 stycznia 2021 roku w sprawie zmiany Zarządzenia nr 175/20 

z dnia 31 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia planu finansowego dla rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

3. Zarządzenie nr 23/21 z dnia 2 lutego 2021 roku w sprawie ogłoszenia przetargu na 

zbycie nieruchomości gruntowej, położonej w Szydłowcu przy ul. Wymysłów oraz 

powołania komisji przetargowej. 

4. Zarządzenie nr 24/21 z dnia 3 lutego 2021 roku w sprawie przeznaczenia do oddania 

w najem powierzchni przeznaczonej pod reklamę w trybie bezprzetargowym na okres 

3 lat. 
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5. Zarządzenie nr 25/21 z dnia 4 lutego 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości 

prewspółczynnika oraz współczynnika proporcji VAT do stosowania w Urzędzie 

Miejskim w Szydłowcu w 2021 roku. 

6. Zarządzenie nr 26/21 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowej położonej w Szydłowcu na rzecz Gminy Szydłowiec – dot. dz. nr 2415/15. 

7. Zarządzenie nr 27/21 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie powołania komisji do 

ustalenia norm zużycia paliwa w pojazdach służbowych: dostawczego marki FIAT 

DUCATO nr rej. WSZ 01YU, ciągnika marki MTZ BELARUS nr rej. WSZ 07 WL, 

oraz samochodu osobowego VOLKSWAGEN SHARAN nr rej. WSZ 82AG. 

8. Zarządzenie nr 28/21 z dnia 9 lutego 2021 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Młodszy Referent w Wydziale Spraw 

Obywatelskich w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

9. Zarządzenie nr 29/21 z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021 w samorządowych przedszkolach i szkołach podstawowych na 

terenie Gminy Szydłowiec. 

10. Zarządzenie nr 30/21 z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie powołania składu Komisji 

rozpatrującej oferty złożone w otwartym konkursie ofert na realizację zadania 

publicznego w 2021 roku. 

11. Zarządzenie nr 31/21 z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie procedury centralizacji 

rozliczania podatku od towarów i usług w Gminie Szydłowiec oraz jej jednostek 

organizacyjnych. 

12. Zarządzenie nr 32/21 z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie zarządzenia wyborów 

uzupełniających sołtysa w sołectwie Wysocko.  

13. Zarządzenie nr 33/21 z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy w trybie bezprzetargowym na okres 3 lat, 

położonej w Szydłowcu przy ul. Piaskowej, pod Stację Bazową przeznaczoną do pracy 

w systemie telefonii cyfrowej. 

14. Zarządzenie nr 34/21 z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2021. 

15. Zarządzenie nr 35/21 z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu 

Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

16. Zarządzenie nr 36/21 z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie ustalenia planu finansowego 

dla rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19. 

17. Zarządzenie nr 37/21 z dnia 1 marca 2021 roku zmieniające zarządzenie w sprawie 

wprowadzenia regulaminu udzielania zamówień publicznych, których wartość nie 

przekracza kwoty 130 000 zł netto. 

18. Zarządzenie nr 38/21 z dnia 2 marca 2021 roku w sprawie uchylenia w części 

Zarządzenia Nr 34/21 Burmistrza Szydłowca w sprawie wprowadzenia zmian w planie 

dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2021. 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty Uchwał w sprawie:  
 

1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 

2021-2034;  

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.;  
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3) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021;  

4) określenia wymagań, jakie powinien spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego Gminy 

Szydłowiec;  

5) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec oraz zwolnienia z części opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady; 

6) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Rady Miejskiej w 

Szydłowcu Nr XXIV/170/20 z dnia 27 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji gminy Szydłowiec, 

7) wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Szydłowcu do komisji ds. stypendiów 

sportowych, Nagród i Wyróżnień.  

 

III. W okresie 27 stycznia do 2 marca 2021 roku wydano 5 decyzji umorzeniowych w tym: 
 

 2 decyzje w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 795,00 zł, 

 3 decyzje z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną kwotę 

1 918,80 zł. 
 

IV. Informacja z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji w dniu 

27 stycznia 2021 roku. 
 

1) uchwała nr XXVIII/196/21 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 

Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-2034 – uchwała w trakcie realizacji, 

2)  uchwała nr XXVIII/197/21w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Szydłowiec na rok 2021 Nr XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 

2020 r. - uchwała w trakcie realizacji, 

3) uchwała nr XXVIII/198/21w sprawie planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 

placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania 

statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2021 roku – uchwała 

zrealizowana, 
4)  uchwała nr XXVIII/199/21uchwała nr XXVIII/199/21w sprawie określenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Szydłowiec w 2021 r. – uchwała zrealizowana, 

5) uchwała nr XXVIII/200/21 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Szydłowiec – uchwała zrealizowana, 

6) uchwała nr XXVIII/201/21 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Szydłowiec, warunków i zasad korzystania z tych obiektów, oraz ustalenia 

stawek opłat za korzystanie z nich – uchwała zrealizowana. 

 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru. 
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Ad pkt 5 ppkt 1. 

Kierownik Referatu Ewidencji Działalności Gospodarczej Justyna Jezierska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021 r. wraz 

z uzasadnieniem. W dniu 26 stycznia 2021r. weszła w życie ustawa z dnia 21 stycznia 2021r. 

o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem  i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2021r. poz. 159). Ustawa 

powyższa wprowadziła zmiany w ustawie z dnia 2 marca 2020r.  o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz.U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

Ustawa z dnia 21 stycznia 2021r. wprowadziła zmiany w art.31zzca, z którego wynika, że rada 

gminy może w drodze uchwały, zwolnić z opłaty, o której mowa w art. 111 ustawy z dnia 26 

października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, należnej, 

w 2021r. lub przedłużyć termin na jej wniesienie do dnia 31 grudnia 2021r. Ponadto, jak wynika 

z art. 31zzca ust.2 – w przypadku zwolnienia z opłaty, rada gminy, w uchwale może przyznać 

zwrot określonej części opłaty pobranej od przedsiębiorców, którzy wnieśli jednorazowo opłatę 

za rok 2021 w terminie do dnia  31 stycznia 2021 r. Zgodnie z ust. 4 w/w ustawy możliwości 

zwolnienia nie stosuje się do opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży. Z powyższego wynika, 

że zwolnienia mogą dotyczyć tylko przedsiębiorców posiadających  zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych w miejscu sprzedaży. Z racji faktu, że płynność finansowa w/w 

przedsiębiorców uległa pogorszeniu  w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19 (w tym zamknięciem lokali gastronomicznych 

i wprowadzonymi ograniczeniami) zasadnym jest wprowadzenie tejże uchwały. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że bardzo cieszy się, że Rada Miejska w Szydłowcu 

podejmuje ten projekt uchwały i ma nadzieję że zostanie on pozytywnie przegłosowany. Będzie 

to kolejna pomoc dla przedsiębiorców z Gminy Szydłowiec. Niestety informacją niepokojącą 

jest to, że w najbliższym czasie rząd nie planuje rekompensat dla gmin, które w związku ze 

stanem pandemii zwolniły przedsiębiorców z opłat za koncesje na alkohol, inaczej się miała 

sprawa w kwestii opłat targowych. Rada Miejska w Szydłowcu podejmując ten projekt uchwały 

wychodzi naprzeciw oczekiwaniom przedsiębiorców.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 2. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przestawiła projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, 

jakie powinien spełniać projekt Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec wraz 

z uzasadnieniem. Ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  z 2020 r., poz. 

713 ze zmianami) wprowadza szczególny rodzaj konsultacji społecznych jakim jest budżet 

obywatelski.  

Określenie wymagań jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego, zgodnie z art. 5a 

ust. 7 powyższej ustawy, należy do Rady Miejskiej, która w drodze uchwały, ustala 

w szczególności: 

1) wymogi formalne, jakim powinny odpowiadać zgłaszane projekty; 
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2) wymaganą liczbę podpisów mieszkańców popierających projekt, przy czym nie może być 

ona większa niż 0,1% mieszkańców terenu objętego pulą budżetu obywatelskiego,  

w którym zgłaszany jest projekt; 

3) zasady oceny zgłoszonych projektów co do ich zgodności z prawem, wykonalności 

technicznej, spełniania przez nie wymogów formalnych oraz tryb odwołania od decyzji  

o niedopuszczeniu projektu do głosowania; 

4) zasady przeprowadzania głosowania, ustalania wyników i podawania ich do publicznej 

wiadomości, biorąc pod uwagę, że zasady przeprowadzania głosowania muszą zapewniać równość 

i bezpośredniość głosowania. 

Mając na względzie ustawowe uregulowania w zakresie budżetu obywatelskiego,  

podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 3. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wnoszonej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Szydłowiec oraz 

zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących 

bioodpady wraz z uzasadnieniem. Zgodnie art. 6 r ust. 2 ustawy o utrzymaniu porządku 

i czystości w gminach wpłaty wnoszone przez mieszkańców za zagospodarowanie odpadów 

komunalnych powinny finansować koszty zagospodarowania tych odpadów. W obecnej chwili 

wpływy z opłat wnoszonych przez mieszkańców do systemu nie pokrywają kosztów 

zagospodarowania odpadów. Zmieszane odpady komunalne, w obecnym stanie prawnym, 

zgodnie z polityką krajową utylizowane są w Regionalnych Instalacjach Przetwarzania 

Odpadów Komunalnych (RIPOK). Praktycznie monopolistyczna pozycja Regionalnych 

Instalacji powoduje, że mogą one dowolnie kształtować ceny za odpady przyjmowane do 

utylizacji, a gminy nie mają wpływu na ich wysokość. Kolejnym czynnikiem powodującym 

wzrost cen zagospodarowania jest rosnąca z roku na rok ustalana przez Ministra Klimatu opłata 

za korzystanie ze środowiska, pomimo apeli samorządów o zahamowanie wzrostu tych 

kosztów. Jest to rodzaj podatku odprowadzanego od każdej tony odpadów, którego  wysokość 

jest ustalana na poziomie krajowym. Opłata ta nie zasila budżetu gminy czy przedsiębiorstwa 

zajmującego się odbieraniem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych, 

lecz przekazywana jest do budżetu państwa. Wzrost opłat środowiskowych znacząco wpływa 

na koszty prowadzenia działalności, dlatego firmy zajmujące się zagospodarowaniem odpadów 

są zmuszone podnosić ceny. Opłata, która w 2019 r. wynosiła 170,00 zł  za 1 tonę odpadów 

zmieszanych, w 2021 r. wzrosła do 276,21 zł. Taki sam wzrost opłaty nastąpił za odpady 

biodegradowalne.  

Kolejnym powodem wysokich kosztów zagospodarowania jest nierzetelność danych 

podawanych przez właścicieli nieruchomości w deklaracjach o wysokości opłaty, jeśli chodzi  

o ilość osób faktycznie zamieszkujących na nieruchomości i wytwarzających odpady. 

W gminie Szydłowiec na koniec 2020 r. zameldowanych było 18 253 mieszkańców, natomiast 
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w deklaracjach zgłoszone zostało 13 646 osób. Różnica na poziomie 4607 osób może 

wskazywać na brak rzetelności w składanych deklaracjach, a sytuacja taka powoduje, że  

uczciwi mieszkańcy ponoszą większe koszty, gdyż  płacą za osoby niezgłoszone, a mieszkające 

w gminie i wytwarzające odpady. Ponieważ dotychczasowe stawki nie zapewniają właściwego 

poziomu finansowania systemu odbioru odpadów, konieczne jest ich podniesienie, aby 

zapewnić finansowanie kosztów zagospodarowania odpadów komunalnych odbieranych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, zgodnie z zapisami ustawy o utrzymani czystości 

i porządku w gminach. W związku z tym  przyjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radna Grażyna Rycerska zapytała czy zasadne jest podnoszenie opłaty za śmieci, jeżeli 

z tego co wszyscy wiedzą spółce opłaty za śmieci przynoszą zysk. Zwróciła się o wyjaśnienie 

tej kwestii.  

Kierownik J. Pytlak odpowiedział, że tak jak już był ten temat omawiany na posiedzeniu 

komisji, kalkulacja która został przeprowadzona została przeprowadzona w oparciu o koszty 

funkcjonowania systemu oraz w oparciu o ilość mieszkańców, którzy kompostują i nie 

kompostują odpadów, jest to proste działalnie matematyczne, jeżeli pomnożymy stawki przez 

ilość mieszkańców powinniśmy uzyskać kwotę, która zapewni nam finansowanie zarówno 

koszty administracyjne systemu jak również koszty które ponoszone są z tytułu faktur 

wystawianych przez spółkę i stawki na tym poziomie czyli 23 zł i zwolnienie w wysokości 4 zł 

zapewniają nam w chwili obecnej zbilansowane systemu.  

Radny A. Pietras zapytał radną G. Rycerską jak sobie to radna wyobraża, że firma będzie 

prowadziła działalność i będzie ponosiła straty z tego tyłu odbioru odpadów z tereny całej 

gminy. Na wczorajszej komisji wyjaśniał ale radna chyba nie słucha co się do niej mówi. 

Odbierając odpady z gospodarstw indywidualnych czy z bloków spółce nie przynosi to zysków, 

zysk przynoszą obiekty niezamieszkałe czyli od firmy. Jaka firma prowadziłaby działalność 

żeby ponosić stratę. Woda i ścieki są tanie i jeszcze odpady żeby były tanie a spółka pójdzie 

,,pod młotek”.  

Radna Grażyna Rycerska stwierdziła, że zdaje sobie sprawę z tego co mówi i chciałaby, aby 

nie tylko wytłumaczył to jej ale także wszystkim mieszkańcom tj. naszym wyborcom to co jest 

robione. Myśli, że w większości ludzie nie podoba się to, że opłaty za śmieci zostaną tak 

drastycznie podniesione.  

Radny A. Pietras oznajmił radnej, że mieszkańcy to wszystko zrozumieją jedynie to radna nie 

może tego zrozumieć. Należy dziękować Burmistrzowi oraz Prezesowi Spółki, że wzięli sami 

na siebie odpowiedzialność za odbiór odpadów z terenu gminy. Jeżeli spółka nie odbierałaby 

odpadów a odbierane by były przez podmiot zewnętrzny to koszty za odbiór nie wynosiłby 23 

zł jak jest w tej chwili w uchwale a kosztowałby ok 30 zł.   

Radna Grażyna Rycerska stwierdziła, że szkoda że w sesji nie uczestniczy Burmistrz, 

ponieważ także ma do niego pytanie. Czy Burmistrza jako mieszkaniec Szydłowca także jest 

za tym, aby takie opłaty wzrosły? 
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Przewod. M. Koniarczyk zapytał kierownika J. Pytlaka, ponieważ na posiedzeniu komisji 

wyjaśniał swoje wątpliwości i dziś na sesji podejmie taką a nie inną decyzję, także złożył 

interpelację dotyczącą analizy systemu gospodarowania odpadami komunalnymi za rok 2020, 

ponieważ takiej nie widział. W związku z tym, że bardzo ważną rzeczą będzie ta liczba 

mieszkańców jak już zostało wspomniane w uzasadnieniu. Zostały podjęte pewne działania, 

aby ,,znaleźć” tych mieszkańców, którzy uchylają się  od obowiązku płacenia. W związku z tym 

że Gmina Szydłowiec już rozpoczęła działanie w oparciu o aplikacje z Gminy Świdnik, mowa 

tu o takim systemie, który pomoże w znalezieniu osób uchylających się od płacenia. 

Przewodniczący wie, że zostały rozpoczęte prace  dotyczące wdrożenia tej aplikacji, zapytał 

kiedy jest to możliwe żeby cała gmina była przez ten system zweryfikowana, ponieważ będzie 

miało to istotny wpływ na przyszłość. Kiedy będzie możliwe pozyskanie wiedzy od kiedy ten 

system zostanie uszczelniony.   

Kierownik J. Pytlak odpowiedział, że w kwestii analizy stanu gospodarki odpadami. Gmina 

ma ustawowy termin określony w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, ten 

termin upływa 30 kwietnia, do którego gmina jest zobowiązana do wykonania analizę stanu 

gospodarki odpadami za rok poprzedni i do tego terminu zobowiązane są również podmioty 

zewnętrzne, aby przekazać gminie dane. Gmina w tej chwili nie dysponuje wszystkimi danymi, 

chociażby poziomami odzysku z Radkomu. Niezależnie od swoich chęci nie jest w stanie 

pewnej analizy przedstawić wcześniej niż upływa termin ustawowy.   

Przewod. M. Koniarczyk zapytał skoro kierownik J. Pytlak twierdzi, że gmina nie posiada 

dokładnej analizy to w jaki sposób zostały wykonane obliczenia i dlaczego gmina nie 

wstrzymała się z tym projektem uchwały do momentu aż ta analiza będzie widniała i będzie 

100% pewność i tym bardziej tak jak już wspomniał w temacie aplikacji, która pozwoli 

podejrzewa w ciągu jednego miesiące wykrywać kolejne osoby. Zapytał skąd wynika ten 

pośpiech.   

Kierownik J. Pytlak odpowiedział, że mieszane są dwie sprawy ponieważ analiza mówi 

o poziomach odzysku oraz ilościach odebranych odpadów od mieszkańców natomiast w tej 

chwili mowa jest o stawkach, które są ustalane na podstawie sztywnych danych z deklaracji 

otrzymywanych ze spółki za 4 miesiące świadczenia usług. Jeżeli chodzi o aplikacje, która jest 

w tej chwili wdrażana, kiedy będzie mogła ruszyć w całości uzależnieni jesteśmy przede 

wszystkim od danych pozyskiwanych z wodociągów naszej spółki, jeżeli chodzi o zużycie 

wody w poszczególnych gospodarstwach domowych, ponieważ podstawowymi danymi, które 

w tej aplikacji występują i są dostępne dla wszystkich gospodarstw domowych jest złóżcie 

wody z danego gospodarstwa domowego. W obecnej chwili próbnie została uruchomiana 

aplikacja na dwie ulice aby sprawdzić jak ona działa i było dużo poprawek jeżeli chodzi 

o spójność tych danych. Natomiast w momencie gdy uzyskane zostaną dane od wodociągów 

aplikacja zostanie uruchomiana w skali całej gminy.   

Radny Maciej Kapturski odnosząc się do podejmowanego projektu uchwały ma co do niego 

wiele wątpliwości, ponieważ został radnych zbyt szybko przestawiony, ponieważ na 

posiedzeniu wczorajszej komisji dopiero radni mogli się z nim zapoznać i w pewien sposób go 

przeanalizować. Radny uważa, że niewystarczająca praca została włożona w przeanalizowanie 

tego projektu uchwały. Radny ma wiele wątpliwości co do pewnych zapisów. Projekt uchwały 

robiony jest trochę pod nasze wodociągi. Zdaje sobie sprawę, że interesy wodociągów to także 

sprawa gminna, ponieważ większościowy pakiet wodociągów ma gmina, jednak myśli 



10 
 

w interesie mieszkańców ponieważ to jest główne zadanie radnego. Radny ma dużo 

wątpliwości i chciałby bardziej przepracować i dokładniej przepracować ten projekt. Zapytał 

radnego A. Pietrasa kogo reprezentuje czy Radę Miejską czy spółkę, ponieważ zdaniem 

radnego za Spółkę WiK powinien wypowiadać się jej prezes. Myśli jednak, że radny A. Pietras 

zmieni to w szczególności do radnej wybranej przez mieszkańców Szydłowca.  

Radny A. Pietras odpowiedział, że jako radny reprezentuje mieszkańców gminy, ale należy 

brać także pod uwagę rachunek ekonomiczny jaki wynika z wyliczeń w spółce. To nie jest tak, 

że spółka będzie dopłacać ponieważ nie ma z czego. Ceny wody nie były podnoszone przez 5 

lat, ścieki także. Teraz odpady pozostawione zostaną na poziomie 16 zł i spółka pójdzie ,,pod 

młotek”. Radni dobrze o tym wiedzą ale co niektórzy już myślą o wyborach. Gdyby spółka nie 

wzięła gospodarowania odpadami to dziś u zewnętrznej firmy cena by wynosił 30 zł. 

Radny Maciej Kapturski oznajmił, że dziwi go stwierdzenie radnego A. Pietrasa, że ktoś w tej 

chwili myśli o wyborach, ponieważ do wyborów jeszcze daleko a tak naprawdę nie chodzi 

o wybory a o interes wyborców i opłaty, która stanowią już bardzo duży problem dla 

mieszkańców i nie wspominając już o opłacie za wodę, która jest w Szydłowcu najdroższa 

jeżeli chodzi o województwa mazowieckie. Nawiązując do tematu odpadów zwrócił się do 

radnego A. Pietrasa ponieważ po pierwsze to są wybory, po drugie jest to interes mieszkańców 

a po trzecie z wypowiedzi Prezesa Spółki na jednej z komisji, który określił że koszty obsługi 

jeżeli chodzi o odpady w naszej gminie to koszt mniej więcej 3 mln 600 tys. zł. Dla radnego 

jest to olbrzymami koszt jeżeli chodzi o naszą gminę, o wiele przerastający dotychczasowe 

koszty. Nawiązując to tematu radny chciałby bliżej zapoznać się z projektem uchwały i dłużej 

popracować nad jego tematem ponieważ jest to bardzo ważny i istotny temat dla mieszkańców 

gminy a nie żadne klasyfikowanie się wobec wyborów oraz innych dziwnych rzeczy które 

wymyślił radny A. Pietras.  

Radny A. Pietras przypomniał radnemu M. Kaptruskiemu poprzednia kadencję, ponieważ 

radny M. Kapturski chciał się przymilić wyborcom i złożył wniosek o  obniżkę o 1 zł na 

odpadach, co z tego wynikło. Złotówka dla mieszkańca to nie jest taki duży koszt a gmina 

dołożyła w związku z tym obniżeniem 300 tys. zł, przez co nie została zrobiona jakaś droga 

czy oświetlenie.  

Radny Maciej Kapturski stwierdził, że radny A. Pietras czepia się jakiś głupot. Jeżeli chodzi 

o jakiś wniosek o złotówkę to nie przypomina sobie żeby to był jego wniosek jednak każda 

złotówka ma dla mieszkańca pewną wartość dla radnego A. Pietrasa może nie, ale dla 

mieszkańców gminy a szczególnie tych którym nie wystarcza od pierwszego do pierwszego 

a jest mnóstwo takich mieszkańców na terenie gminy, ponieważ nie jest to ani bogata gmina 

ani bogaty powiat. Należy mieć uwag nawet o te 50 groszy.  

Radny Leszek Jakubowski oznajmił, że problem w wypowiedziach radnego A. Pietrasa 

polega na tym, że nie wiadomo kogo reprezentuje spółkę WiK, która zajmuje się odpadami. 

Postanowił zajrzeć do statutu WiK gdzie wyraźnie jest napisane, że spółkę na zewnątrz 

reprezentuje prezes zarządu, na dzień dzisiejszy prezesem zarządu jest pan Dariusz Kujbida. 

Radny rozumie, że radny A. Pietras jest pracownikiem i odpowiada w spółce za odpady, ale 

uważa że na taką komisji powinien być zaproszony oprócz kierownika J. Pytlaka także prezes 

spółki ponieważ to on jest władny mówić o pewnych rzeczach.  
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Przewod. M. Koniarczyk poinformował, że projektodawcą tego projektu uchwały jest Referat 

Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska i kierownik tego referatu jest 

osobą odpowiedzialną za całość tego projektu.  

Kierownik J. Pytlak stwierdził, że po raz kolejny stoimy przed prostym dylematem 

matematycznym. Posiadamy 4 faktury za 4 miesiące obsługi systemu gospodarowania 

odpadami przez WiK, faktury opiewają na pewne kwoty, zostały wyliczone średnie, tak jak 

wspomniał wczoraj na komisji są to faktury z okresu zimowego to jest jeszcze sytuacja ze 

wglądu na sytuację pandemiczną i prawdopodobnie te faktury będą większe. Na te faktury 

składają się poszczególne pozycje, z tym oczywiście można się zapoznać, ponieważ nie są to 

dane tajne: to tony, koszty utylizacji poszczególnej tony, podatek wat oraz koszty 

administracyjne systemu. Na tej podstawie zostały wyliczone ile gmina co miesiąc musi 

posiadać środków, aby to zbilansować. Jeżeli tego nie będzie to inną drogą jest dofinansowanie 

z budżetu gminy tego systemu. To decyzja radnych, którą drogę wybierzemy. Nie wyobraża 

sobie aby można było te koszty zminimalizować. Gmina nie odbiega i nie żyjemy na pustyni. 

W warunkach, których jesteśmy przytoczył zestawie wzrostu w gminach, gdzie gmina 

Szydłowiec nie będzie specjalnie odbiegała od cen od cen np. w Białobrzegach gdzie występuje 

stawka 25 zł od osoby tj. stawka od 1 stycznia 2020 r., w Grójcu 32 zł, w Radomiu, który oddaje 

do własnego zakładu zagospodarowania występuje tam metoda od gospodarstwa domowego 

i zależnie ile jest osób w gospodarstwie domowym i zależnie ile jest osób w gospodarstwie 

domowym np. w gospodarstwie od 30 do 70 m2 powierzchni i jest to gospodarstwo 

wieloosobowe stawka wynosi 27 zł. Szydłowiec jest w realiach i nie wymyśla stawek 

kosmicznych tylko takie są warunki i w takich warunkach żyjemy. Także on sam takie opłaty 

będzie wnosił ponieważ jest mieszkańcem tej gminy. Jeżeli te koszty, które mamy na podstawie 

4 miesięcy, które wyniknęły z ceny pokryć jest to stawka która zapewnia nam wyjście na zero 

w tym systemie zakładając że nie będzie tych odpadów więcej, ponieważ gmina nie ma 

możliwości zmuszenia mieszkańców do minimalizacji wytworzenia odpadów. Zgodnie 

z ustawą w całej Polsce, każda ilość odpadów wytworzona przez mieszkańców musi być 

odebrana a mieszkańcy wnoszą opłaty ryczałtowe, te opłaty są niezależne od ilości odpadów. 

Nic więcej nie można w tym temacie dodać. Droga jest jedna albo gmina zbilansuje i wyjdzie 

w tym systemie na zero będzie zmuszona do systemu dokładać.  

Przewod. M. Koniarczyk oznajmił, że przykłady które podał kierownik nie do końca mają 

odzwierciedlenie, ponieważ może kwoty były zbliżone ale należy mieć świadomość, że każda 

gmina jest zupełnie inna pod względem mieszkańców a przede wszystkim liczy się ilość 

wytwarzanych odpadów oraz kosztów funkcjonowania systemu.  

Radny Arkadiusz Sokołowski zwrócił uwagę radnym, ponieważ słyszał uwagi że gmina ratuje 

spółkę. Przypomniał, że Spółka WiK ma podpisana umowę z Gminą Szydłowiec na odbiór 

odpadów i Gmina płaci za tonę. To co obecnie robi Rada Miejska czyli ustala stawki nie ma 

wpływu na finansowanie spółki. Gmina tak czy inaczej musi zapłacić Spółce ustaloną kwotę, 

spółka podaje Gminie ile ton odpadów zebrała a gmin musi za te tony zapłacić. Rada Miejska 

ustala obecnie stawkę aby się bilansował system. Chciałby zwrócić uwagę nad czy obecnie 

radni głosują i jakie konsekwencję budzi to dla budżetu gminy, a nie dla spółki. Spółka nie 

zarabia na wywozie śmieci od mieszkańców a zarabia minimalne środki na przedsiębiorcach.  
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Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że jeżeli chodzi o kwestię samobilansowania się systemu 

to nie do końca tak to wygląda ponieważ ustawa jest tak nieścisła, że wiemy że wiele gmin 

dopłaca do tego systemu tak jak i Gmina Szydłowiec to dotychczas robiła.  

Radny M. Kapturski zgodził się z radnym A. Sokołowskim, że jest to tak jak mówił kierownik 

czysta matematyka i gmina musi zapłacić to co przedstawią WiK aby ten system się 

zbilansował. Radny jednak ma cały czas mnóstwo niejasności i gmina nie idzie w kierunku 

reformy odpadów, aby usprawnić, aby ta reforma przyniosła pewien skutek odczuwalny przez 

mieszkańców w formie niskich opłat. Apeluje zatem aby ten projekt uchwały odrzucić 

i przenieść go do prac w komisjach z udziałem prezesa spółki WiK. Należy wspólnie ustalić 

odpowiednie kwoty, ponieważ wie że spółka ma możliwości zarabiania pieniędzy nie tylko na 

odpadach ale na innych formach usługowych, dlatego jakby radni dłużej nad tym projektem 

posiedzieli to ma nadzieję że wspólnie z korzyścią dla mieszkańców uchwalić odpowiednie 

stawki.  

Wniosek radnego M. Kapturskiego   

Wnioskuje o odrzucenie projektu i przeniesienie projektu uchwały ws. ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi do dalszych prac na komisji. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym wniosek– załącznik nr 

7 do protokołu.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 4. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Rady Miejskiej w Szydłowcu Nr XXIV/170/20 z dnia 

27 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy 

Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. Przedmiotem niniejszego projektu uchwały jest 

sprostowanie oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Rady Miejskiej 

w Szydłowcu Nr XXIV/170/20 z dnia 27 października 2020 roku w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji gminy Szydłowiec. Podczas prac nad zapisami załącznika nr 1 do 

w/w uchwały w nagłówku tabeli dotyczącym miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego wpisana została nieprawidłowa nazwa kolumny, „Uchwała Rady Miasta 

Mława”. Prawidłowy zapis powinien brzmieć „Uchwała”. Wobec powyższego przyjęcie 

niniejszej uchwały przez Radę Miejską w Szydłowcu jest w pełni zasadne. 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 5. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-
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2034. Zmianie ulega plan dochodów i wydatków o kwotę 512.305 zł w dziale 900 rozdział 

90002 – Gospodarka odpadami komunalnymi.  

 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/194/20 

Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2021-2034 wraz z objaśnieniami.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 6. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2021 Nr 

XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2020 r.  

Zmianie ulega plan dochodów i wydatków o kwotę 512.305 zł w dziale 900 rozdział 90002 – 

Gospodarka odpadami komunalnymi.  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Szydłowiec na rok 2021 Nr XXVII/195/20 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 

2020 r. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 ppkt 7. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Cegliński przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty 

w Szydłowcu wraz z uzasadnieniem. W dniu 27.01.2021 r. drogą elektroniczną wpłynęła do 

Rady Miejskiej w Szydłowcu skarga na działanie pracownika Zespołu Edukacji i Finansów 

Oświaty w Szydłowcu. Zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks 

postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2020 roku, poz. 256 ze zm.) rada gminy rozpatruje 

skargi dotyczące zadań i działalności wójta (burmistrza lub prezydenta miasta) i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych. 

Skarga była przedmiotem prac Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Szydłowcu na posiedzeniach w dniach 10.02.2021 r., 2.03.2021, Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji po zapoznaniu się z aktami sprawy oraz wysłuchaniu wyjaśnień wypracowała niniejszy 

projekty uchwały.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały wraz 

z autopoprawką– załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad pkt 5 ppkt 8. 

Podinspektor ds. społecznych i współpracy z organizacjami pozarządowymi Beata Ciećka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Szydłowcu 

do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień wraz z uzasadnieniem. Zgodnie 

z § 6 ust. 3 pkt 1 uchwały XXXIX/259/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 26 października 

2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania, pozbawiania 

i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięcia 

w działalności sportowej w Gminie Szydłowiec, zmienionej uchwałą Nr II/8/18 z dnia 28 

listopada 2018 r., w skład Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień wchodzi 

jeden przedstawiciel Rady Miejskiej w Szydłowcu wybrany uchwałą Rady Miejskiej 

w Szydłowcu, w związku z czym podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady 

Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień jest 

w pełni uzasadnione. 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z kandydaturą radnej Jadwigi 

Kopyckiej.   

 

Radna Jadwiga Kopycka wyraził zgodę.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Przewod. obrad przedstawił sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok 

 

Poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem prac na posiedzeniach komisji RM. Wobec 

braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte poprzez aklamację.  

 

Ad 7.  

Przewod. obrad przedstawił sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szydłowcu za 2020 rok. 

 

Poinformował, że sprawozdanie było przedmiotem prac na posiedzeniach komisji RM. Wobec 

braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte poprzez aklamację.  

 

Ad 8.  

Radni nie składali interpelacji na sesji.  

 

Ad 9. 

Radny Adam Pietras stwierdził, ze chciałby odnieść się do wypowiedzi radnego M. 

Kapturskiego, który powiedział, że w Szydłowcu jest najdroższa woda i ścieki w całym 

województwie mazowieckiem. Radny poszukał informacji w Internecie i poinformował, że 

w ubiegłbym roku łącznie woda oraz ścieki kosztowały 7,5 zł, a na obecną chwilę to 8,13 zł, 

nastąpił wzrost jedynie o 63 gr. Średnia cena m3 wody i ścieków dla województwa 

mazowieckiego wynosi 11,08 zł. Gmina Szydłowiec znajduje się gdzieś po środku tej stawki. 
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Najdroższa woda jest w Gminie Stare Babice i wynosi 21,15 zł. Zwrócił się do radnego 

M. Kapturskiego aby na przyszłość zapoznał się z cenami i nie wprowadzał radnych ani 

mieszkańców w błąd.   

 

Ad 10. 

Na tym porządek XXIX sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XXIX sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1300 do godz. 1435 

 

Rada podjęła uchwały: XXIX/202/21, XXIX/203/21, XXIX/204/21, XXIX/205/21, 

XXIX/206/21, XXIX/207/21, XXIX/208/21, XXIX/209/21. 

 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu był Łukasz Stasiak.  

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 

 

 

 


